
Protokoll Älgårsmöte, Långserums ÄSO 20150421, Svenarums 
församlingshem 

Närvarande: Henrik Rommedahl Långserum/Brunseryd, Alf Johansson Tohult, Johannes Eckerström Långserum, 
Vincent Rommedahl Långserum/Brunseryd, Andreas Lindsten Virestorp, Kjell Stork Bosaryd, Patrik Johansson 
Stoarp, Linus Berg Stoarp, Elam Lindberg Hagafors/Fredfällan, Fred Nord Bösteryd, Bertil Magnusson Bösteryd, 
Björn Ljungquist Kohult, Tobias Nordquist Bosaryd, Jan-Olof Elg Kroggården, Rolf Hjelm Långserum, Johan 
Hjelm Långserum, Lars Andersson Kroggården, Lennart Fyhrlund Virestorp, Peter Lindsten Virestorp, Niklas 
Melin Virestorp, Tobias Johansson Virestorp, Stig Svensson Lilleskog, Claes-Göran Carlsson Kohult, Jörgen Sabel 
och Jan Wilson (lag Wilson), Bo Lundberg, Tohult, Mikael Ådén Tohult, Ulf Johansson Tohult, Jonas Malmquist 
Tohult. 

1. Val av ordförande och sekreterare för mötet samt val av två personer att jämte ordföranden justera 

protokollet. 

Till ordförande valdes Johannes Eckerström, till sekreterare Henrik Rommedahl och till justeringsmän 

Bo Lundberg och Vincent Rommedahl 

2. Justering av röstlängd. 

Röstlängd godkändes av stämman. 

3. Fråga om kallelse skett på rätt sätt. 

Årsmötet godkände kallelsen. 

4. Fastställande av dagordning. 

Dagordning fastställdes av stämman. 

5. Styrelsens verksamhets- och förvaltningsberättelse. 

Ordföranden Alf Johansson redogjorde för verksamheten och nämnde bla vårt arbete med hemsidan. 

Vidare nämnde han vår dialog med ÄFO 4, vår skytteträning inför älgjakten samt att vi deltagit på 

möten om vildsvinsförvaltning och fodertillgång för älg.   

6. Revisorernas berättelse. 

Revisorerna framställde sin revisionsberättelse och föreslog ansvarsfrihet för styrelsen. 

7. Beslut om resultaträkning och fastställande av balansräkning. 

Resultat och balansräkning fastställdes 

8. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen. 

Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för perioden som omfattades av revisionen. 

9. Val av ledamöter och suppleanter i styrelsen. 



Fyra ordinarie ledamöter hade utgående mandatperioder Henrik Rommedahl, Andreas Lindsten, Kjell 

Stork och Patrik Johansson. Patrik har avsagt sig omval. Valberedningen föreslog Johannes Eckerström 

som ordinarie ledamot och Andreas Frisk som suppleant. Förslaget bifölls av stämman. 

Johannes Eckerström, Henrik Rommedahl, Andreas Lindsten och Kjell Stork valdes för en 

mandatperiod på två år. 

Andreas Frisk valdes till suppleant för en mandatperiod på 1 år. 

10. Val av ordförande. 

Till ordförande valdes Alf Johansson. 

11. Val av två revisorer och två revisorsuppleanter. 

Bertil Magnusson och Björn Ljungquist omvaldes av stämman till revisorer. Till suppleanter valdes 

Roger Möller och Vincent Rommedahl 

12. Val av valberedning, fem representanter. 

Till representanter för valberedningen valdes Mikael Ådén, Anders Rosenquist, Samuel Fransson, 

Christian Olofsson, och Tobias Nordquist.  Stig Svensson hade avsagt sig omval. 

13. Anmälan om förändringar av älgskötselområdets omfattning. 

Stig Svensson har begärt utträde ur Bosaryds jaktlag men kvarstår i älgskötselområdet. 

14. Fråga om anslutning av nya fastigheter. 

Hästeryd och Ön har ansökt om inträde i Tohults jaktlag. Detta godkändes av stämman. 

15. Fråga om älgskötselplan. 

Alf presenterade älgskötselplanen och denna kommer finnas tillgänglig på vår hemsida. Tilldelning 

beslutas på kommande tilldelningsmöte. 

16. Rekommendation om det antal älgar (vuxna och kalvar) som skall fällas och fördelning av dessa mellan 

de i Äso:t ingående jaktlagen samt fastställande av reservkvot. 

Beslutas på tilldelningsmötet. Prognosen är dock en minskande älgstam och förmodligen hamnar total 

tilldelning något lägre än förra året. 

17. Regler för älgjakten utöver de i §9 angivna. 

Inga tillägg mer än att arealgränsen för en stor älg förmodligen kommer att höjas beroende på lägre 

älgstam. 

18. Praktiskt älgvårdsarbete, Älginventeringar, skadeförebyggande åtgärder. 



Vi har genomfört spillningsinventering . Alf betonade vikten att om möjligt bidra till ökad fodertillgång 

genom att plantera fodermärgskol, havre etc för att minska skador på främst tall. 

19. Beslut om avgifter för täckande av kostnader för administration och åtgärder enligt punkten 18. 

Beslut från stämman att avgiften skall vara kvar på 1 kr per hektar. Inbetalas senast 30/6 till Kjell Stork. 

20. Ev. motioner och skrivelser. 

Alf redogjorde för inkomna motioner. Jan Wilson hade skickat in en motion om tilldelning för de 

mindre lagen och möjlighet att få skjuta stor älg. Björn Ljungquist fick i uppdrag att skissa på ett förslag 

och inkomma med detta till styrelsen. 

Alf redogjorde även för en överskjutning i Kroggårdens jaktlag och styrelsens agerande.  

21. Övriga frågor. 

Alf informerade om att en orienteringstävling kommer genomföras inom skötselområdet i september 

2018.  Vidare repeterades avgifterna för in och utträde till älgskötselområdet. Vid fastigheter mindre 

än 150 hektar är avgiften 1150 kr och större än 150 hektar 2300 kr. 

Vidare gratulerades lag Kohult till att ha vunnit skyttetävlingen. Individuellt vann Björn Ljungquist före 

Johan Hjelm och David Lagerstrand. 

Stig Svensson avtackades för sina uppdrag inom valberedningen och Patrik Johansson för sina uppdrag 

i styrelsen. 

22. Mötet avslutades 

Sekreterare   Ordförande 

 

Henrik Rommedahl  Johannes Eckerström 

 

Justeras 

 

Bo Lundberg   Vincent Rommedahl 


